
Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 15. november  2022 kl. 17.00-19.30 i skolens aula

Mødeleder: Henrik
Fraværende: Marianne, Rebecca, Peter, Signe, Anja, Jeanette
Referent: Henrik

Referat
1. Godkendelse af referat og dagsorden

- referat fra sidste møde udsendes
inden mødet

Godkendt

2. Nyt Elevråd:
Vores elevrådsrepræsentanter i 6. klasse uddannes til
undervisningsmiljørepræsentanter. Deltager i kommunalt
kursus med ledsagelse af Andreas.
Udsættelse af planen om rutsjebane på kælkebakken, da
der er brug for plads til køretøjer, der skal bruges i
forbindelse med renoveringen af indskolingsbygning.

Formanden:
Intet

MED-udvalg:

Ikke afholdt møde

Børnehuset:

Signe, Flemming og Eva i London i.forb. med afslutning af
CO-make projekt.

SFO:

Status på langtidssygemelding

Skole:
Status på langtidssygemelding.
Orientering om arbejde med kerneopgaven i forlængelse
af projekt om prof. kapital.
Tildeling af profil-midler til arbejdet med vision “Fra
Middelfartbarn til Verdensborger” er halveret.
Ressourcerne går til videre arbejde med
Verdensmålsskole og Læringshave.
Henrik, Elsebet og Mai-Britt R i London i.forb. med
afslutningen af CO-learn projekt.

3. Årshjul
- forslag til årshjul udsendes inden

mødet

Indledende arbejde med udvikling af børneuniversets
årshjul. Idégenerering og debat om punkter til bestyrelsens
årsplan. Præsenteres på næste møde.

4. Fotografering på skolen
- forslag om ændring af gældende

praksis med fotografering om
lørdagen.

Udsættes



5. Budget 2023
- eventuelle bilag udsendes inden

mødet

Budgetrammen er udvidet med 2,5% men omkostningerne
er steget med ca. 3%. Nøgletallene er klar til mødet i
december, hvor de fremlægges.

6. Støtteforening Udsættes

7. Læringsfortælling fra Børnehuset Invitation til fødselsdagsfester i børnegrupperne i
Børnehuset omfatter ikke alle i gruppen.
Det kan være vanskeligt som forældre at navigere i, hvis
børnene deltager i flere forskellige grupper.
Oplæg til retningslinjer fra Børnehuset ved næste møde.

8. Dialogmøder Udsættes

9. Eventuelt Der mangler kommunikation omkring stigning i
forældrebetaling i SFO fra centralt hold.

10. Punkter til næste møde Årshjul
Fotografering på skolen
Støtteforening
Skolefest
Majmarked


